Asia Airfreight Terminal

Airline



A Gesture of Friendship from Vietnam Airlines in the Fight Against COVID-19



A ccording to a Chinese saying, a true friend is one who sends coal when it is snowing. Vietnam Airlines (VN) demonstrated this to many of their friends around the world when they operated cargo services carrying shipments of personal protective equipment to Hong Kong, Australia and Europe during the COVID-19 pandemic. AAT was very thankful when Mr. Ngo Tri Hung (General Manager Vietnam Airlines Hong Kong) and his team presented a gift of face masks during their recent visit to show support and encouragement for our staff as we work through this difficult period hand in hand.

中國有句成語「雪中送炭」形容友誼。在 嚴峻 COVID-19 疫情期間,越南航空致 力為客戶提供越南往來香港、澳洲及歐洲 的貨運服務如個人防護用品等。亞洲空運 中心衷心感謝 Ngo Tri Hung 先生(越 南航空香港總經理)及其團隊到訪 AAT 並送贈口罩,以支持攜手抗疫,共渡時 艱。

Ethiopian Airlines Group

Playing a Pronounced Role & Extending Solidarity to Entire World during COVID-19 Global Crisis

As part of their efforts to help the world fight against the spread of COVID-19 pandemic, Ethiopian Airlines (ET) operated 5 flights to transport personal protective equipment (PPE's) and other essential items to Africa and beyond within 10 hours. This is a new milestone record of achievement for their Hong Kong operations. All the flights were handled safely by AAT, who were most grateful when ET conveyed their appreciation for AAT's professional and smooth handling.

埃塞俄比亞航空為協助全球抗疫,於十小 時内安排了五班機,務求把個人防護用品 及必需品從香港運往非洲及其他有需要地 區。為其香港貨運創出了新的里程碑。所 有航班皆順利及安全完成,亞洲空運中心 十分榮幸,獲埃塞俄比亞航空對我們專業 貨物處理服務的讚賞及肯定。 the HUB 匯訊

AAT



Ad-hoc Charters during the COVID-19 OUTBREAK

Shipping demands for medical supplies surged significantly in the past few months due to the COVID-19 pandemic. AAT continues to contribute to efforts to fight the virus by handling numerous chartered cargo flights to new destinations such as Mongolia, Bhutan and Guam.

在嚴峻疫情下,醫療用品的貨運需求在過去多月來上升。亞洲空運中心致力協助及處理多架 貨運包機往蒙古、不丹及關島等新航線,與業界同心抗疫。

AAT Efficiency Enhanced By New Wi-Fi Solution

n order to better serve our customers and the industry, AAT has enhanced the Wi-Fi network for mobile equipment of our Material Handling System (MHS). Wi-Fi stability is very important for terminal and logistic operations, and the new smart antenna achieves this by actively tracking signal sources, thereby allowing us to improve our overall operational efficiency.

為提供客戶及業界更佳服務,亞洲空運中心提 升了貨物處理系統移動設備之Wi-Fi網絡,Wi-Fi網絡的穩定性對日常貨站及物流操作極為重 要。新智能天線能主動追蹤訊號的來源,能更 有效地提升貨站的操作效率。

GDP Pharma

Certification Renewed

AAT successfully renewed "Good our Distribution Practices (GDP) for Pharmaceutical Products" certification with full compliance of all governing standards. We are committed to maintain international best practices to achieve quality -- handling top standards for pharmaceutical products.

亞洲空運中心再度成功獲續「藥品良好分銷 規範(GDP)」認證。我們致力採用國際最 佳規範,以達到最優質之藥品處理標準。

Fight against COVID-19 Together

Copyright © 2020 Asia Airfreight Terminal Co. Ltd

版權所有 © 2020 亞洲空運中心有限公司